
Minnesanteckningar Normlösarådet 090420 
 
Närvarande:  
Helena Blackert - ordf  Maria Jarander – förskolan 
Anna Andersson - rektor  Sofie Landelius - förskolan 
Åsa Wallén - skolans repr.  Åsa Lind - F-2 
Annette Enocsson - försk. repr.  Helena Vävinggren - 3-5 
 Karin Gunnarsdotter - 3-5 
 Helena Ejerblom - 3-5 
 
 
§1  Val av sekreterare 
 Helena Ejerblom valdes till sekreterare. 
 
§2 Val av justerare 
 Åsa Wallén och Annette Enocsson 
 
§3 Föregående mötes minnesanteckningar 

•  Den efterlängtade sandlådan är på gång, men den blir dyrare än beräknat. 
•  Vissa lekredskap på skolgården har monterats bort, men ska ersättas med nya  
   EU-anpassade saker. 
•  Avloppslukten på förskolan är inte åtgärdad. 
•  Anna ska kontakta Vadstena buss på nytt då det gäller reflexvästar till skolskjutsbarnen. 
•  Representant från bygdelaget kommer att bjudas in till långkonferens på skolan i höst       
   för att diskutera möjligheten att söka pengar till utemiljön genom Leaderprojekt. 
 

§4  Föräldrapunkt 
 Föräldrar till barn i år 5 undrar när de ska få information från Vifolkaskolan gällande 

nästa läsår. Anna ska kontakta Gunnel Mård, rektor på skolan, som är ansvarig för detta. 
 
§5  Elevråd 
  Skolan har ett väl fungerande och engagerat elevråd. 
 
§6   FÖSA 
 Maria Jarander redogjorde från det senaste mötet som hölls på Ryttarhagens förskola i 

Mjölby. Det hade varit mycket diskussioner och erfarenhetsutbyten. En fråga som bl a 
diskuterades var om dessa möten ska vara för både förskolan och skolan eller om de ska 
delas upp. Beslut kommer att fattas vid nästa möte som hålls 13/10 på Riddarängens nya 
förskola i Mantorp. 

  
§7  Personalens punkt 

•  6-åringarna kommer att inskolas på fritids i maj. 
•  Förskolan är snart färdig med sina utvecklingssamtal. Det är endast förskollärarna som  
  genomför dessa.  
•  Förskolan jobbar vidare med grön flagg – energi. 
•  Åsa läste ”brev” från de olika klasserna där de beskrev hur de har det och vad de gör. 
 

§8   Skolledningens punkt 
•  På förskola ingår Annette, Maria och Kristina i en pedagoggrupp sedan förra våren. Det  
  är något som finns på förskolorna i kommunen för att arbeta för dess utveckling. 



•  Det finns en övertalighet bland barnskötare i kommunen varför flera kommer att sägas    
  upp.  
•  I Normlösa kommer en barnskötartjänst att försvinna. Marina kommer att sluta, men  
   erbjudas anställning någon annanstans i kommunen. 
•  Även nästa läsår kommer Karin att arbeta med förskoleklassen.  
•  Birgitta kommer att arbeta heltid på Snäckan.  
•  Bemanningen i skolan kommer att bli mindre till hösten.  
•  Till hösten kommer skolans klassammansättningar se ut som i år, dvs en F-2 och en  
  3-5. Elevantalet kommer i storts sett att vara lika stort.  
•  En fritidspedagogtjänst på 50 %, tillsvidareanställning, är utlyst. 
•  Enligt ett nämndbeslut bör personal ej skjutsa barn i egna bilar eller kommunbilar. En  
  viss summa pengar kommer att skjutas till för att kunna hyra buss i stället. Kommer  
  detta beslut att innebära försämringar för Normlösa skola då det gäller möjligheten att  
  komma iväg på olika evenemang och aktiviteter? Skolan kommer att utvärdera detta. 
•  Hela skolan, från förskoleklass till år 5, med all personal kommer att åka till Kolmården  
  26 maj. Två olika aktivitetsprogram har inköpts: 
  ”Jakten på strutsägget” för F-2 och ”Från varg till ren” för 3-5. 
  Resan kommer bl a att bekostas av olika fondmedel och elevrådet ska försöka hitta  
  sponsorer. En viss summa kommer eleverna också att få lägga själva. 
•  2009 kommer att vara ett tufft år ekonomiskt sätt med flera besparingar i kommunen. År  
  2010 spås bli ännu tuffare. 
 

§9 Bygdelaget 
 En inbjudan har kommit till föreningsmöte 21/4. Ingen representant från vare sig  
        Normlösarådet eller skolan har möjlighet att gå. 
 
§10 Övriga frågor 

•  En utvärdering av Normlösarådet ska göras vid nästa möte. Det kommer att ske i form  
  av öppen diskussion utifrån givna frågor.  
•  Föräldrar och barn kommer även i år att inbjudas till en vårfest. Personalen kommer att  
  bestämma ett datum. Planering av kvällen sker vid nästa möte.  
•  Nästa möte är 18/5. 
 
 

 
 
 
 
Helena Ejerblom 
sekreterare 
 
 
 
 
 
Åsa Wallén  Annette Enocsson 
justerare  justerare 
 


